
Protokół Nr 20/2015 

 

z posiedzenia  Komisji  Budżetu  Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 27 października 2015 r.  godz. 14.15 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Włodzimierz Stec. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

w sprawie: 

 

- zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowych dla 

gminnego zakładu budżetowego – 

Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu RM -  

p. Włodzimierz Stec otworzył posiedzenie 

komisji, stwierdzając quorum na podstawie 

listy obecności. (w załączeniu do protokołu)  

 

 

 

 

Uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały przedstawiła, obecna na posie-

dzeniu Komisji Budżetu RM – Skarbnik 

Miasta p. Elżbieta Pichór. Pani Skarbnik 

powiedziała, że proponuje się dokonać  

zmiany stawki dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim z tytułu dopłaty w zakresie 

kosztów związanych z zarządzaniem 

komunalnymi budynkami mieszkalnymi  

i terenami związanymi z tymi budynkami. 

Wzrost stawki od 1 listopada 2015 r. wynika 

z potrzeb finansowania przez Zakład 

kosztów utrzymania lokali mieszkalnych  

z powodu zalegania przez lokatorów 

komunalnych z opłatami za przydzielone 

lokale. Powyższa propozycja jest 

dostosowana do sytuacji ekonomicznej 

Zakładu. Wykonywanie przez ZUM zadań  

z zakresu gospodarki mieszkaniowej 

powoduje problemy w zakresie płynności 

finansowej i brak środków na konieczne 

wydatki wynikające z własności lokali. 

Zadłużenie lokatorów gminnych oraz brak 

bieżących wpłat od najemców za 

wynajmowane lokale gminy, są powodem 

kłopotów Zakładu. Dotychczasowa dotacja 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2015 r.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

wynosiła 2.267.086 zł, po zmianie będzie 

ona wynosić – 2.417.086 zł.    

 

Komisja Budżetu Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pozytywnie, jednogłośnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały (w załączeniu do protokołu). 

 

Obecna na posiedzeniu Komisji Budżetu 

RM – Skarbnik Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego – p. Elżbieta Pichór 

przedstawiła proponowane zmiany w 

budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

na 2015 r. Pani E. Pichór poinformowała,  

że zmniejsza się o kwotę 83.432 zł 

subwencję ogólną w części oświatowej. 

Decyzją Ministerstwa Finansów, na wniosek 

Gminy, została obniżona kwota subwencji 

oświatowej, ze względu na podanie 

błędnych danych przez jednostki oświatowe, 

w zakresie liczby dzieci objętych wczesnym 

wspomaganiem rozwoju. Proponowane 

zmiany w zakresie dochodów i wydatków 

budżetu dotyczą odszkodowania, jakie 

uzyskała Gmina od ubezpieczyciela boiska 

przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 3  

w kwocie 3.060 zł z tytułu szkody 

polegającej na uszkodzeniu ogrodzenia tego 

obiektu. Środki te proponuje się przeznaczyć 

na usługi remontowe, które zostaną 

zrealizowane przez tą placówkę. Następnie 

w dziale 750 „Administracja publiczna” 

przesunięcie w kwocie 9.300 zł między 

wydatkami bieżącymi, a majątkowymi  

z przeznaczeniem na realizację zadania 

inwestycyjnego rocznego pn. „Zakup  

i montaż kompensatora mocy biernej  

w budynku Urzędu Miasta w Ostrowcu 

Świętokrzyskim”. W dziale 757 „Obsługa 

długu publicznego” proponuje się 

zmniejszyć o kwotę 150.000 zł planowane 

wydatki na zapłatę odsetek od zaciągniętych 

kredytów. Powyższa zmiana wynika z faktu 

obniżenia przez banki stóp oprocentowania 

kredytów w bieżącym roku. W dziale 801 

„Oświata i wychowanie” przesunięcie  

w kwocie 2.425,68 zł między wydatkami 

bieżącymi, polegające na zmniejszeniu 

wartości dotacji, a zwiększeniu wydatków 

na pomoc dla uczniów. W dziale 852 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na lata 2015 – 2023;   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„Pomoc społeczna” przesunięcie w kwocie 

6.800 zł z wydatków bieżących na wydatki 

majątkowe. Zamiana ta jest spowodowana 

koniecznością zakupu kserokopiarek  

na potrzeby MOPS-u.   

 

Komisja Budżetu Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pozytywnie, jednogłośnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały (w załączeniu do protokołu). 

 

Radny M. Giemza zwrócił się z zapytaniem 

do Skarbnik Miasta – p. E. Pichór, odnośnie 

zmiany do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

na lata 2015 – 2023, tj. o przesunięcie 

wydatków w kwocie 2.200.000,-zł z roku 

2016 na 2020 w zadaniu pn. „Budowa II 

etapu ciągu ulic zbiorczych w północnej 

części miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

od ul. Iłżeckiej poprzez ul. Rzeczki  

do ul. J. Samsonowicza” (poz. 1.3.2.3.).  

Pani E. Pichór odpowiedziała, że w/w 

zmiana wynika z pojawiającej się 

możliwości uzyskania dofinansowania 

zadania pn. „Przebudowa ul. Chrzano-

wskiego” (poz. 1.3.2.14) z rządowego 

programu „Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych”. Dlatego też 

niezbędne są Gminie środki, które będą 

stanowiły jej wkład własny. Toteż 

przesunięcie środków z zadania pn. 

„Budowa II etapu ciągu ulic zbiorczych  

w północnej części miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (…)” uznano za 

najwłaściwsze działanie w tym momencie.  

Radny M. Giemza zasugerował, aby na 

posiedzenia Komisji Budżetu RM,  

gdy omawiane są przesunięcia środków 

finansowych związanych z inwestycjami 

drogowymi, zapraszani byli Naczelnicy 

Wydziału Infrastruktury Komunalnej UM.  

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Komisja Budżetu Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pozytywnie, jednogłośnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały (w załączeniu do protokołu). 

 

 



 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

- zapytanie Radnego A. Pałki odnośnie 

wzrostu stawki dotacji dla Zakładu 

Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim; 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zaopiniowanie wyjazdu delegacji 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

do Nowopołocka na Białorusi w dniach 

28 – 31 października 2015 r.,  

w związku z zaproszeniem przez Mera 

Nowopołocka.   

 

 

 

 

 

 

 

Pan Radny A. Pałka zwrócił się z pytaniem  

do Skarbnik Miasta – p. E. Pichór,  

czy wzrost stawki dotacji dla Zakładu Usług 

Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim  

nie obciąży mieszkańców Ostrowca.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wzrost w/w 

stawki dotacji dla ZUM w żaden sposób nie 

będzie obciążający dla mieszkańców gminy. 

Wszystkie koszty w tym zakresie ponosi 

gmina.  

  

 

Członkowie Komisji Budżetu RM 

pozytywnie zaopiniowali wyjazd delegacji 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

do Nowopołocka na Białorusi. (pismo  

w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja Budżetu RM na tym zakończyła 

swoje obrady o godz. 14.50.  

 
 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

 

Protokołowała:                                          Przewodniczył: 

       Przewodniczący Komisji 

mgr Eliza Kaniewska            Włodzimierz Stec 


